

United Nations or any of its specialized agencies.

(x) Music in manuscript or printed form, or reproduced by duplicating processes other than printing.

(xi) Geographical, hydrographical or astronomical maps and charts.

(xii) Architectural, industrial or engineering plans and designs, and reproductions thereof, intended for study in scientific establishments or educational institutions approved by the competent authorities of the importing country for the purpose of duty-free admission of these types of articles.

(The exemptions provided by annex A shall not apply to:

(a) Stationary;

(b) Books, publications and documents (except catalogues, travel posters and travel literature referred to above) published by or for a private commercial enterprise, essentially for advertising purposes;

(c) Newspapers and periodicals in which the advertising matter is in excess of 70 per cent by space;

(d) All other items (except catalogues referred to above) in which the advertising matter is in excess of 25 per cent by space. In the case of travel posters and literature, this percentage shall apply only to private commercial advertising matter.)

L'Organisation des Nations Unies, ou l'une de ses institutions spécialisées.

(x) Musique manuscrite, imprimée ou reproduite par des procédés de polycopie autres que l'impression.

(xi) Cartes géographiques, hydrographiques ou célestes.

(xii) Plans et dessins d'architecture, ou de caractère industriel ou technique, et leurs reproductions, destinés à l'étude dans des établissements scientifiques ou d'enseignement agréés par les autorités compétentes du pays d'importation pour recevoir ces objets en franchise.

(Les exonérations prévues dans la présente annexe A ne s'appliqueront pas aux objets suivants:

(a) Articles de papeterie;

(b) Livres, publications et documents (à l'exception des catalogues ainsi que des affiches et des publications touristiques visés ci-dessus), publiés essentiellement à des fins de propagande commerciale par une entreprise commerciale privée ou pour son compte;

(c) Journaux et périodiques dans lesquels la publicité excède 70 pour 100 de la surface;

(d) Tous autres objets (à l'exception des catalogues visés ci-dessus) dans lesquels la publicité excède 25 pour 100 de la surface. Dans le cas des publications et affiches de propagande touristique, ce pourcentage ne concerne que la publicité commerciale privée.)

sendes af eller for De forenede Nationer eller en af dennes Særorganisationer.

(x) Musik i manuskript eller trykt form eller fremstillet ved andre mangfoldiggørelsesmetoder end bogtryk.

(xi) Geografiske, hydrografiske eller astronomiske kort og grafiske fremstillinger.

(xii) Arkitektoniske, industrielle eller ingeniørmæssige planer og konstruktioner samt reproduktioner heraf til studier i videnskabelige institutioner eller undervisningsanstalter, som af indførselslandets kompetente myndigheder er godkendt som berettigede til toldfri indførsel af sådanne artikler.

(De i Tillæg A anførte fritagelser for told og andre indførselsafgifter skal ikke finde anvendelse på:

(a) Papirvarer,

(b) Bøger, publikationer og dokumenter (undtagen ovennævnte kataloger, turistplakater og rejselitteratur), som hovedsagelig i reklameøjemed udgives af eller for en privat handelsvirksomhed.

(c) Aviser og tidsskrifter, hvor over 70 pct. af pladsen optages af annoncer.

(d) Alle andre artikler (undtagen ovennævnte kataloger), hvor over 25 pct. af pladsen optages af annoncer. For så vidt angår turistplakater og rejselitteratur skal denne procentvise andel dog kun gælde annoncer for private handelsvirksomheder.)